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Svar på fullmäktigefråga från Marie 
Svensson (V) om sjukfrånvaron 
 
Marie Svensson (V) har inkommit med en fullmäktigefråga om sjukfrånvaron. Frågan ska 
besvaras av regionstyrelsens ordförande Eva Hellstrand (C). 
 
Marie Svensson frågar: 
Den långa sjukfrånvaron minskar i regionen. Totalt har antalet sjuktimmar minskat med 
drygt 32 000 timmar i år mot ifjol och då är det i huvudsak den långa frånvaron som 
minskat. Det är framförallt sjukfrånvaro över 180 dagar som har minskat.  

1. Är det så att personalen blivit friskare? 
2. Hur många avslut (utköp) inryms i den minskade långa sjukfrånvaron? 
3. Vet vi hur många det är som inte fått beviljade sjukintyg från Försäkringskassan? 
4. Hur hanterar regionen den personal som inte får beviljad sjukersättning? 

 
 
Svar: 
 

1. Under året har den långa sjukfrånvaron minskat i alla frånvarointervall, en trend 
man kan se inom stora delar av Sverige. Per den 20 oktober i år fanns 32 
medarbetare sjuka dag 180 i jämförelse med 44 medarbetare samma datum året 
innan, det vill säga en minskning med 12 medarbetare.  Den frånvaron som minskar 
över dag 180 beror främst på 
- En ökad rörlighet, nya arbetsuppgifter genom förflyttningar 
- Utköp, det vill säga uppgörelser i godo vid avslutad rehabilitering 
- Återgång i arbete 
- Indragen sjukpenning och övergång till AFA-medel efter 180 dagar. 

 
2.  Regionen har gjort tre avslut i form av uppgörelser under året 

 
3. Försäkringskassan delar inte sådana uppgifter med arbetsgivaren.  

 
4. Regionens kollektivavtalade försäkring AFA AGS-KL betalar ut ersättning vid 

indragen sjukpenning i 180 dagar och regionen genomför fortsatt rehabilitering så 
länge anställningen finns kvar. 
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